
Egun on, egun on Udal Batzar honetan zauden guztiei.

Artziniegako EAJ-PNVren Udal Taldearen bozeramaile naizen aldetik, zuengana jotzen dut osoko 
bilkuraren dinamikarekiko dugun kezka eta etsipena adierazteko. Gure herritarren bizi-kalitatea 
hobetzeko funtsezkotzat jotzen ditugun hiru mozio aurkeztu ditugu, gure alderdi politikoak 
proposatu eta gogorarazi nahi ditudan hiru ekimen: gure udal igerilekuen kudeaketa eta irekiera, 
Arteako Landan bainu publikoak irekita eta garbi mantentzearen garrantzia, eta Artziniega gure 
tokiko turismoa bultzatzeko Erdi Aroko hirien eta hirien sare batean sartzea.

Hala ere, EH Bilduk uko egin dio mozio horiek eztabaidatu eta bozkatzeari osoko bilkuran. 
Tamalgarria iruditzen zaigu gure udalerriko ongizatea hobetzen zuzenean eragiten duten gaiak 
baztertzea, agian udal-kudeaketarako deserosoak direlako. Udal honetan gehiengoa duten arren, 
badirudi kosta ahala kosta saihesten dutela beren ekintzen balorazioa eta behar bezala gobernatzeko 
gaitasuna.

EAJ-PNVk beti izan du ikuspegi positibo eta eraikitzailea gure lanean, mozioak eta zuzenketak 
idazteko moduak zainduz ere. Tamalez, gaur sentitzen dugu ez zaigula aitortzen ari esparru 
demokratiko honetan adierazteko eta eztabaidatzeko dugun oinarrizko eskubidea, eta, beraz, gure 
sigletan konfiantza izan zuten ehunka bizilagunei, politikoki ordezkatzeko.

Beraz, uste dugu bilkura honetan ez direla gure oinarrizko eskubideak errespetatzen. Ondorioz, une 
honetan osoko bilkuratik erretiratzea erabaki dugu. Benetan espero dugu legealdi honetako 
dinamikan horrelako egoerarik ez egotea eztabaida demokratikoko guneetan.

Ez dugu gure eskubideen urraketaren ondorioz etorkizuneko osoko bilkuretan ez egotea bezalako 
muturretara iritsi nahi, eta Artziniegako biztanle guztien ongizaterako errespetuzko elkarrizketa 
eraikitzaile bati berriro ekitea espero dugu.

Eskerrik asko!


